

Tuition fees 1st Semester			الرسوم الدراسية للفصل الأول
Grade	Amount	OMR	المبلغ
Nursery and Kindergarten		1205	الحضانة والروضة
Special needs classroom		1450	صف التربية الخاصة
Tuition fees 2nd Semester			الرسوم الدراسية للفصل الثاني
Grade	Amount	OMR	المبلغ
Nursery and Kindergarten		1205	الحضانة والروضة
Special needs classroom		1450	صف التربية الخاصة
Fixed Charges for 2 Semesters			المستحقات الثابتة للفصلين
Registration Fee		100	رسوم التسجيل
Payment Methods			أساليب الدفع
<p>We accept 3 payment installments per semester. Deadlines for the installments will be communicated as we near the new semester</p> <p>Post-dated cheques are the only form of payment if tuition is paid in further installments. A surcharge of R.O.20 will be applied if the fees remain unpaid one calendar month after the due date. The charge will be levied monthly.</p>			<p>يتم الدفع على قسطين لكل فصل. سيتم الاعلان عن المواعيد للأقساط مع اقتراب الفصل الدراسي</p> <p>في حالة الطلب لدفع الرسوم الدراسية بأقساط إضافية بشيكات مؤجلة. في حالة عدم دفع الرسوم في الموعد المحدد، ستضاف رسوم إضافية بقيمة 20 ر.ع لكل شهر بعد شهر واحد من تاريخ استحقاقها.</p>
Payment Terms and Condition			شروط الدفع
Registration Fee is non-refundable			رسوم التسجيل غير قابلة للاسترداد
The school exempts siblings from the registration fee if attending school within the same academic year.			يعفى الأخوة من دفع رسوم التسجيل في حال التحاقهم بالمدرسة في العام الدراسي ذاته.
Student's registration will not be completed until all financial dues are settled. Pertinent authorities shall be notified in such instances.			لن تتمكن الإدارة من إستكمال إجراءات تسجيل الطالب حتى يتم تسوية جميع المستحقات المالية. وفي هذه الحالات سيتم إخطار السلطات المعنية بهذا الشأن.
Payments can be made once either in cash, through credit card, or current dated cheque payable to National Nursery Montessori or online transfer to account No. 0423- 01000139-002-5 Bank Muscat.			يمكن سداد رسوم الفصل الدراسي إما نقداً أو عن طريق بطاقة الائتمان، أو شيك بتاريخه لصالح الحضانة الوطنية مونتيسوري، أو عن طريق التحويل المباشر على الحساب رقم: 5-002-01000139-0423 بنك مسقط
In case of online transfer payment, receipt copy needs to be sent on the school mobile 95479538			في حال سداد الرسوم عن طريق التحويل المباشر لحساب المدرسة، يتعين على ولي الأمر ارسال صورة من إيصال التحويل على نقال المدرسة: 95479538
School fees will not be refunded in case of absence or withdrawal. If any decision is taken by official authorities to close preschools for any circumstances parents will be refunded full remaining tuition.			لن ترد الرسوم الدراسية في حال الغياب أو الانسحاب من المدرسة. في حال صدور قرار من الجهات الرسمية في السلطنة بإغلاق أو تعليق المدارس لظروف استثنائية يسترجع المبلغ المتبقي بشكل كامل

Child's Name: _____

Parent's Name: _____

Date: _____

Signature: _____